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Fractie Stuk Onderwerp Motivering
HvB 
en ZB

A4, zie HIER Mail van HvB inzake 
subsidies

ZB, 
HvB

C18, zie 
HIER

Verzoek aan het college 
over verstrekking 
presentatie

HvB:
Onze fractie wil dit stuk bespreken aangezien wij 
voornemens zijn om een initiatiefvoorstel in te 
dienen waarin de raad de integriteitscommissie 
opheft. Ons doel is het verleden achter ons te laten 
en te zorgen dat Bloemendaal weer op een 
positieve manier in het nieuws komt. Wij betreuren 
het dat de voormalig burgemeester in een 
vertrouwelijke setting ambtenaren en bestuurders 
en politici informeert over persoonlijke ervaringen 
rondom integritisme en kennelijk worden in deze 
presentatie toch zaken benoemd die een kwaad 
daglicht laten schijnen omdat de voormalig 
burgemeester spreekt over aantijgingen op social 
media, cq doxing of juridische procedures. Kennelijk
is van hogerhand toegezegd hierover niet naar de 
buitenwereld te communiceren en dat vinden wij 
pijnlijk en weinig transparant. Het blijft op deze 
manier heel erg ingewikkeld om de smet die op 
Bloemendaal rust, van ons af te schudden. Wij 
willen daarom ook met een openbare verklaring 
komen waarin wij op een of andere manier schoon 
schip maken en ons distantiëren van wat er 
kennelijk nu de ronde doet in het openbaar bestuur
van Nederland. Want op deze manier komen wij 
niet verder en blijven we hangen in negatieve 
berichtgeving waartegen wij ons niet kunnen 
verweren maar die wel verstrekkende gevolgen 
kunnen hebben voor personen en voor de 
gemeente Bloemendaal.

Daarbij wijzen wij op onze bijdrage in de algemene 
beschouwingen op 9 november jl.:
‘Normen en waarden, betrouwbare en integere 
overheid. Uit recent onderzoek van Ipsos blijkt dat 
kiezers hier veel waarde aan hechten. Het is lastig 
om deze begrippen strak in te kaderen. We gaan 
dat vanavond niet proberen maar we zeggen wel 
iets over de Integriteitscommissie. In een recent 
interview in de Volkskrant maakte de vorige 
burgemeester hier reclame voor. Dit is discutabel 
want de onderzoeksmethode en het protocol 
deugen niet. Leest u aub het boek ‘Kapot’, hoe 
vilein is de deugindustrie’. Hoogleraar 
bestuurskunde, Michiel de Vries. 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C18a-Verzoek-aan-het-college-over-verstrekking-presentatie-geanonimiseerd-2023001967.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A4-Mail-van-HvB-inzake-subsidies-2023001991.pdf
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Wat gaat hier niet goed? We noemen 10 fouten. (1)
Het is de burgemeester die als enige communiceert 
met de leden van deze commissie en ook als enige 
beschikt over alle stukken. (2) Geen enkel 
commissielid is gekwalificeerd. (3) Er is sprake van 
rolverwisseling. Zo adviseerde de commissie de 
burgemeester integriteitsmeldingen te doen tegen 
specifieke raadsleden. Daardoor werd de commissie
aanklager en rechter tegelijk. (4) Vooraf stond de 
uitkomst vast: de raadsleden waren schuldig, de 
burgemeester onschuldig. (5) De burgemeester was
als opdrachtgever ook belanghebbend bij het 
onderzoek. (6) Aan het recht om te worden 
gehoord werd niet voldaan. Alleen de 
burgemeester werd gehoord. Toen een raadslid 
vroeg om te worden gehoord, liet de commissie 
weten dat daar geen behoefte aan was omdat de 
feiten voldoende bekend waren. (7) 
Onderzoeksrapporten werden geschreven, 
conclusies getrokken, ook als de raadsleden 
weigerden mee te werken omdat aan de meest 
basale beginselen van een eerlijk proces niet was 
voldaan. (8) De context waarin gebeurtenissen zich 
afspeelden werd door de commissie buiten 
beschouwing gelaten. (9) Tenminste één lid van 
deze commissie kwam uit het directe partijnetwerk 
van de burgemeester. (10) De commissie gebruikte 
de bevindingen van de burgemeester als 
vaststaande feiten zonder onderzoek.

Hart voor Bloemendaal vindt dat we deze 
commissie moeten afschaffen. Dat collega’s van 
landelijke partijen de raadsleden van lokale partijen 
de maat nemen en in het openbaar aanvallen op 
basis van prutsrapporten en futiliteiten is slecht 
voor collegiaal bestuur en democratie. Bovendien 
kost dit handenvol geld. Onze inwoners verdienen 
veel beter.’

HvB C9, zie HIER, Drinkwaterterrein 
Overveen

Het drinkwaterbedrijf PWN heeft toekomstplannen 
voor de drinkwaterwinning. PWN wil weer 
drinkwater gaan winnen in het duingebied in 
Overveen. Wij maken ons ernstig zorgen over de 
effecten van de plannen van diepinfiltratie en het 
vergroten van de hoeveelheid water in de duinen 
voor het niveau van het grondwater in onze 
gemeente. Wij willen als raad eerst de onderzoeken
en de plannen gaan bespreken. Dit ivm de hoge 
grondwaterstand zoals we daar nu mee worden 
geconfronteerd in onze gemeente, de gevolgen 
voor onze inwoners en de kosten voor de 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C9-Drinkwaterterrein-Overveen-2023000187.pdf
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gemeente. PWN schrijft hierover: Bij het vergroten 
van de productie in Overveen wordt gebruik 
gemaakt van WRK water’. Dit water wordt 
ingenomen uit het Lekkanaal en het IJsselmeer, 
voorgezuiverd en via een bestaand netwerk door 
NoordHolland getransporteerd, o.a. richting 
Overveen. Op het bestaande drinkwaterterrein in 
Overveen (Zeeweg) wordt met een vernieuwde 
zuivering drinkwater geproduceerd. Diverse 
zuiveringsvarianten zijn in beeld waarbij inzet van 
diepinfiltratie meerwaarde lijkt te hebben. De 
eventuele diepinfiltratie zal gelokaliseerd worden 
aan de noordzijde van Zeeweg N200 (langs de 
huidige winweg). Wij vragen hierbij aan het college 
om zelf ook onderzoek te laten doen en aan de 
agendacommissie om een beeldvormende avond te
organiseren waarbij hopelijk een oud-ambtenaar 
met enorme kennis op het gebied van hydrologie 
zijn visie kan delen of zijn kennis. Deze ambtenaar 
woont in Bloemendaal-Dorp en heeft zich tientallen 
jaren beziggehouden met de problematiek.

HvB C15, zie 
HIER

Ontwerpbestemmingsplan 
Willem de Zwijgerlaan 3 – 
Liander

In de brief van 12 december jl van het college staat: 
Ook is onderzocht dat deze geplande uitbreiding 
geen invloed heeft op de mogelijke ontwikkelingen 
op het Blekersveld en aan de Westelijke Randweg 1.
Voor woningbouw op deze locaties is sprake van 
een goede ruimtelijke ordening in de huidige en 
toekomstige situatie. Wij willen graag de 
onderzoeken bespreken in een 
commissievergadering voordat over de 
besluitvorming wordt geagendeerd over het 
bestemmingsplan, dit ivm het debat dat hierover 
eerder in de raad heeft plaatsgevonden over risico’s
voor de veiligheid en de bouwwens van het college 
en bezwaren van omwonenden.

HvB C17, zie 
HIER

Leerlingenprognose 
Bloemendaalse scholen

De leerlingenprognose voor het BO laat een 
significante daling zien bij een aantal scholen, 
waaronder SAB. Wij willen graag deze prognose 
bespreken, mede in het kader van evt fusies, of 
samenvoegingen van scholen op één terrein 
alvorens we over het IHP besluiten. Dit ivm de 
financiele stabiliteit van de gemeente, maar ook 
met het oog op bouwplannen in onze gemeente. Zo
wordt bijv Vitaal Vogelenzang gerealiseerd en wij 
willen weten in hoeverre bouwplannen zijn 
meegenomen in de prognose. Verder willen we 
graag opnieuw de discussie voeren over 
buitenleerlingen en postcodebeleid en welke 
scholen vooral dienen om kinderen van andere 
gemeenten onderwijs te geven plus een 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C17-Leerlingenprognose-Bloemendaalse-scholen-2023001068.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C15-Ontwerpbestemmingsplan-Willem-de-Zwijgerlaan-3-Liander-2023001509.pdf
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gecoordineerde aanpak met omliggende 
gemeenten, want overal spreken we over 
samenwerking maar op dit punt lijkt samenwerking 
ver weg. Wij kunnen niet in ons eentje 19 scholen 
draaiend houden.

HvB C19, zie 
HIER

Onderzoek COA naar 
locaties Sparrenlaan en 
Westelijke
Randweg 1

Het college schrijft: Wij betreuren het dat het 
onderzoek van het COA zo veel tijd in beslag neemt.
De situatie in Ter Apel is schrijnend en vraagt om 
snelle actie. Het college wil graag een oplossing 
bieden en zal de zoektocht naar geschikte locaties 
voor asielzoekers voortzetten. Wij houden u 
uiteraard op de hoogte. Dit roept vragen op. Zie 
vragenhalfuur. Aangezien dit zoals we eerder 
hebben meegemaakt, tot veel ophef leidt in de 
gemeente onder inwoners (zowel negatief als 
positief), willen we dit eerst bespreken in de 
commissie. Het gaat tenslotte om besluiten met een
grote impact.

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C19-Onderzoek-COA-naar-locaties-Sparrenlaan-en-Westelijke-Randweg-1-2023001064.pdf

